
BURSA AVRUPAYA HIZLI TREN İLE BAĞLANMALI 

Bursa Turizminin gelişmesi için en önemli etkenlerden biri şüphesiz ulaşımdır. Bursa’nın turizmde ise en 

önemli pazarı körfez(Arap) ülkelerinden sonra Avrupa ve İstanbul’dur. 

Bursa önce İstanbul’a ardında Avrupa’ya hızlı tren ile bağlanırsa ulaşım sorununu kalıcı bir şekilde 

çözecektir. Hızlı Tren in iki tane çok önemli gerekçesi vardır. 

Birinci neden, Bursa’nın her zaman Atatürk havalimanına ulaşım kolaylığına ihtiyacı vardır. Çünkü 

İstanbul’dan Dünyanın 108 ülkesine ve 225 ten fazla şehre uçuş vardır. İstanbul dünyanın en önemli 

havayollarının yolcu aktarma havalimanlarından bir tanesidir. Yenişehir Havalimanı ve Sabiha Gökçen 

havalimanı gelişse dahi Atatürk Havalimanının yerini hiçbir zaman dolduramayacaktır. Şu anda Ankara-

İstanbul arasında günde 10 dan fazla uçuş vardır. Fakat bu uçuşların yarısı İstanbul havalimanının dış 

hatlarına yolcu taşımaktadır. Varmak istediğim nokta şudur ki biz Bursa olarak Atatürk havalimanına nasıl 

daha kolay ulaşırız bunu düşünmeliyiz. Bununda yolu Bursa şehir merkezinden kalkan yüksek hızlı tren in 

İstanbul Atatürk havalimanına ulaşmasıdır.  

İkinci neden ise, Bursa dan Avrupa’ya hızlı tren neden gereklidir. Avrupa’da Eurostar olarak adlandırılan 

ve Avrupa’daki büyük şehirler arasında dolaşan bir hızlı tren vardır. Bu tren Avrupa’da kentler arasında 

turist ve yolcuları ekonomik ve rahat bir şekilde taşımaktadır. Avrupa şehirlerindeki turizm hareketinin 

kolay olmasında ve turist sayısının yüksek olmasında bu trenin önemli bir etkisi vardır. Şimdi düşünün bu 

trenin önce İstanbul’a oradan da Bursa’ya geldiğini, yada Bursa dan bu trene kolay bir bağlantı 

yapılabildiğini. Roma’dan, Viyana’dan, Münih’ten bu trene binen bir kişi 5-7 saat gibi bir sürede Bursa ya 

gelebilecektir.  

Sonuç olarak Bursa dan İstanbul’a bir an önce hızlı tren projesinin hayata geçmesi  gerekmektedir. Aksi 

düşünülemez bir gerçek ve gerekliliktir. Aslında İzmit körfez projesinde demiryolu, başlangıçtaki projede 

olmasına rağmen sonradan iptal edildi. Umarım bu konuda en kısa sürede adımlar atılır. 

 

 

 

 

 

 

 


